
 

 

Referat fra elevrådsmøte på Fevik skole  

 

03.03.25  

 

Til stede  
• Mikkel B. Aspås og Maria Khan (varamedlem) fra 4. trinn 

• Amalie Fagerbakke og Magnus Larsen fra 5. trinn  

• Ingrid Dahlslett fra 6. trinn 

• Luca Sagedal Paulsen og Johan Himle fra 7. trinn 

• Julie Midtstøl og Sixten James Trillo fra 8. trinn 

• Oda Birketvedt og Even Bruborg fra 9. trinn 

• Anna-Michela Gade Larsen og Torjus Øverland fra 10. trinn.  

• BUK:  

o Tuva Emilie Berthelsen Svennevig og Nichlas Vierli Jacobsen fra 7. trinn 

o Sofie Grande og Oliver Moland Eyde fra 10. Trinn. 

 

Skolemiljøet 
Elevrådet mener skolemiljøet på Fevik skole er fint. Det har ikke vært noen endringer siden 

forrige møte.  

17.mai tog  
Elevrådets tanker om at ikke lærerne i Grimstad kommune ikke får betalt for å delta i 17. mai 

tog: 

- Det kommer til å bli sånn at elever heller ikke gidder å gå i 17. mai toget når det er 

foreldrene som er ansvarlige. Det kan ikke være obligatorisk når lærerne ikke er med.  

- Elevrådet mener det er trist dersom det ikke blir noe 17. mai tog. Det er tradisjon. 17. 

mai er den viktigste dagen for Norge, vi må ha tog! 

- Det kan være vanskelig å få foreldre til å stille opp.  

- Det er lærerne som pleier å øve inn sanger i forkant og drive sangen i toget. 

- Det kan bli mer tull i toget når ikke lærerne er der.  

- Det er rart at det plutselig blir en endring etter så mange år.  

- Det kan bli stor forskjell i hvilke klasser som stiller siden det er forskjellig engasjement 

i foreldregruppene på en skole. 

Nedre skolegård 
Elevrådsleder og nestleder har hatt en runde for å samle inn ønsker fra barnetrinnet om hva 

som kan gjøres i nedre skolegård. Det har kommet inn mange ønsker og elevrådsleder og 

nestleder har overlevert ønskene til rektor.  



Elevrådsansvarlige sjekker opp hvordan saken ligger an.  

Feviks talenter  
Elevrådet er godt i gang med planlegging og vi ble enige om en arbeidsfordeling. 

Julie og Sixteen tar en runde og informerer klassene fra 7.-10.trinn. De andre trinnene er 

godt informert.  

Luca og Tuva har hovedansvar for å lage plakater som kan henges opp på skolen. De får 

hjelp fra flere i elevrådet. 

Elevrådet foreslår at det hadde vært gøy om noen lærere kan ha et eget bidrag på årets 

Feviks talenter. 

Ønsker fra trinn  
5. trinn – Skille mellom gymgarderobene, lengre lillefri. 

7. trinn – Gode fotballer, drenering på hockeybanen, tak over sykkelparkeringen, fikse 

gjerdet så ikke ballet går over når vi spiller enspretten og speil i guttegarderoben.  

9. trinn – Nye merker for å dele doene inn i jente og guttedoer. Klistrelappene blir dratt av 

med en gang. 

Neste møte 
Neste møte er 28.03.25 klokken 10.15-11.15 

 

Referent: Marianne Krum Dommersnes 

 


